

Referat fra møde i bestyrelsen i Sct. Jørgensbjerg Lokalråd

Den. 17/9 2024

Til stede: Per, Laila, Lars, og Jeppe.

Afbud: Kim, Carina, Peter

1. Godkendelse af dagsorden og referent.
Jeppe blev referent og dagsordenen blev godkendt.
2. Planlægning af generalforsamlingen den 24. oktober 2024
 1. Tidsplan: Vi besluttede denne tidsplan:
 - Kl. 18.15: Bestyrelsen mødes og gør klar
 - Kl. 18.45: Der serveres 30 stk. pizza (Laila) + 60 flødebolles fra Frelsens (Carina).
Drikkevarer: 1 x rød 3 liter, 1 x hvid 3 liter, dansk vand, vand, hyldeblomst (Peter).
 - Kl. 19.30: Generalforsamlingen starter.
Undervejs havde vi en aktivitet/workshop – tidligere har vi haft et oplæg
Martin Holgaard (Direktør i Roskilde Kommune) – Jeppe kontakter
Alternativt spørge Jan Mejding
 - Kl. 21.00: Generalforsamlingen slutter og vi rydder op
 2. Ordstyrer – Kalle plejer at være det. Per spørger
 3. Referent? Lars vil gerne være referent.
 4. Reviser og suppleant – de sidste mange år har det været Steffen Brynskov og Michael Møller Nielsen. Per spørger, om de vil fortsætte.
 5. Kontingent – Skal vi fastholde 200 kr.? Fortsæt
 6. Suppleanter vælges for 1 år: Lars og Laila er på valg. Begge ønsker genvalg. I indkaldelsen vil vi bruge formuleringen fra sidste år: "Begge vil gerne genopstille, men hvis andre er interesseret, så vil de gerne give deres plads og dermed trække sig."
 8. Bestyrelsesmedlemmer vælges for 2 år: Per og Peter er på valg. Begge ønsker genvalg. I indkaldelsen vil vi bruge formuleringen fra sidste år: "Begge vil gerne genopstille, men hvis andre er interesseret, så vil de gerne give deres plads og dermed trække sig."
 9. Nøgler til DUI huset – Jeppe har booket den.
 10. Udsendelse af indkaldelse + lægge den på Facebook: Jeppe sender den ud

Andet:

Lån af projektor fra Hans Hansen eller Karin Mejding. Jeppe spørger

3. Ansøgning om penge til projekter

På vores møde den 12.2.2024 besluttede vi følgende:

På dette møde besluttede vi bekymringerne beskrevet i nedenstående skema. Det blev desuden besluttet, at Kim vil skrive ud til medlemmerne, om nogen har lyst til og mod på at være tovholder på et af projekterne, så skal de skrive til kim på kim.brandstrup@live.dk, inden d. 1. april, så skal han nok stå for at koordinere. Jeppe foreslår, at Kim forsøger at få Peter Alsen og hans idé med i loopen.

Til dette møde foreslår Kim følgende:

Omkring mulighed for at lave et projekt og søge støtte var der kun Line, som gerne ville være med, hvis der var interesse omkring Vores Haver. Derudover havde Carina vist interesse på et bestyrelsesmøde omkring et infotek. Jeg gjorde efter dette ikke mere ved det.

Vi kunne på generalforsamlingen

- få Line til at fortælle om hendes ideer og måske nogen vil være med til at drive det til noget
 - Jeg har skrevet til Line om hun er interesseret
- få Alsen til at fortælle, hvad der sker omkring hans tiltag
- få Carina til at fortælle om infotek mulighed

Det blev besluttet at bakke op om Kims forslag. Hvis de vil, så kan de fortælle om deres tanker under punktet eventuelt. Ellers kan Kim eventuelt lave en status og sige, at bestyrelsen ikke gør mere ved det.